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Case Number:
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incident Type:

DEATH - OVERDOSE

Location: 1214 S 9TH ST Occurred From: 11/03/2005 09:14
MANITOWOC, W1 54220 Occurred Thru:  11/03/2005 09:14
Reporiing Officer ID:  M026 - STONE Disposition:
Disposition Date:
Reported Date: 11/03/2005 09:18 Thursday
Offenses
No. Group/ORI Crime Code Statute Description Counts
Subjects
Type No. Name Address Phone Race Sex DOB/Age
COMPLAINANT 1 ESCHER, BEVERLY JEAN 718 E LINDEN AVE (920)684-7216 WHITE F- 03/03/1940
FEMAL
E
CITY OF MANITOWOC, W! 65
54220
OTHER 1 HILL, JESSICA A 2818 7THSTD (920)304-6028 WHITE F- 05/03/1977
FEMAL
E
CITY OF TWO RIVERS, Wi 28
54241
OTHER 2 BROOKS, JENNIFER A 1207 S 18TH ST (920)901-2274 WHITE F- 05/04/1974
FEMAL
E
CITY OF MANITOWOC, Wi 31
54220
OTHER 3 BROOKS, CATHLEEN 633 N 4TH ST (920)629-1139 WHITE F- 04/10/1970
SUZANNE FEMAL
E
CITY OF MANITOWOC, Wi 35
54220
OTHER 4 PIESCHEL, SHANNON JUNE 1505 MADISON ST (920)629-2548 WHITE F- 02/15/1971
FEMAL
E
CITY OF MANITOWOC, WI! 34
54220
OTHER 5 THEDE, RHONDA MICHELLE 1971 AVENIDA FELICIANO {920)989-2055 WHITE F- 12/18/1976
RANCHO PL FEMAL
E
VRD, CA 90275 28
OTHER 6 HAUCKE, CHERYL M 1640 HOLLY DR (920)301-7586 WHITE F- 03/13/1954
FEMAL
E
CITY OF MANITOWOC, Wi 51
54220
OTHER 7 SMITH, TARA JEAN 911 RATON CT (920)629-8333 WHITE F- 03/29/1980
FEMAL
E
CITY OF MANITOWOC, Wi 25
54220
OTHER 8 WILSON, JUDITH M 2474 S 18TH ST
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OTHER g BOUTWELL, JOHN ROBERT 818 S 20TH ST (920)242-6271 WHITE M- 12/10/1960
MALE
CITY OF MANITOWOC, W! 44
54220
OTHER 10 HAYES, JAMIE C 1445N 7TH ST (920)682-0314 WHITE F- 04/28/1976
FEMAL
E
CITY OF MANITOWOC, Wi 29
54220
OTHER 11 PETERMAN, JUDY A 12108 17TH ST (920)645-7067 WRITE F- 09/07/1972
FEMAL
E
CITY OF MANITOWOC, Wi 33
54220
OTHER 12 PETERMAN, STEVEN JON 2210 MICHIGAN AVE (920)242-4088 WHITE M - 01/19/1963
MALE
CITY OF MANITOWOC, Wi 42
54220
VICTIM 1 BOUTWELL, CARMEN MARIE 1214 S 19TH ST a (920)684-7216 WHITE F- 08/14/1981
FEMAL
E
MANITOWOC, WI 54220 24
Arrests
Arrest No. Name Address Date/Time Type Age
Property
Date Code Type Make Model Description Tag No. ltem No.
11/03/2005 6 - NON-IBR SEE LIST 30433 1
EVIDENCE/SEIZED PROPERTY
Vehicles
No. Role Vehicle Type Year Make Model Color  License Plate State
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200¢5-00012593

On 11-03-05 at about 0814 hours I, Off. Stone was dispatched to 1214 S 19" St. for a report of a 24-
yoa female, - and not The Rescue Squad had also been dispatched to this
address. As I was responding, I noticed dispatch had updated the information on my computer screen,
and upon reading it, the female was apparently cold to the touch.

When 1 arrived, rescue squad paramedics KERRY PECK, MARK VOELKER and KARL KOCH were
already on scene. I went to the back of the house where the entrance to the upper apartment would be.
The upper apartment would be where the 24-yoa female currently was. When I went into the
apartment, the door at the upper landing was standing open, and I met BEVERLY ESCHER in the
kitchen. ESCHER was very upset and said the 24-yoa female would be her granddaughter, CARMEN
BOUTWELL. Isaw JESSICA MILLER was seated on the couch and she was holding/cradling
BOUTWELL. BOUTWELL had her head and shoulders on MILLER’S lap. The paramedics began
working on BOUTWELL and placed BOUTWELL on the floor on her back. While I was in the
kitchen, I noticed a glass-smoking device was on the kitchen table. The device would be commonly
used for smoking marijuana. 1had MILLER and ESCHER exit the apartment to allow the paramedics
to work on BOUTWELL, and they went down to ESCHER’S lower apartment.

The paramedics attached a heart monitor to BOUTWELL, and were not able to detect a heartbeat or
any breathing. I was advised by KARL KOCH that BOUTWELL was cold to the touch,

had set in and was present in her knees. Sgt. Perronne had arrived to assist and I advised him to
begin a log of everyone that entered/exited the apartment, along with the time. The paramedics advised
nothing more could be done to assist BOUTWELL and left the scene. I notified Lt. Luctherhand of the
death and of the age of BOUTWELL, and he assigned Detectives Vogel and Tech to respond to the
scene.

I had noted that BOUTWELL was currently lying on her back, with her face turned toward the
entertainment center. She was wearing a brown t-shirt, tan pants, white socks and she had her right
black/reddish tennis shoe on and her left shoe was off and lying near her left foot. I could see her skin
appeared a blue/gray color. The television was turned on as was the stereo, which the volume was
turned quite loud.

I went downstairs and spoke with JESSICA MILLER. MILLER was upset and crying. I asked how
she knew BOUTWELL, and she said she has been very good friends with BOUTWELL for many
years. In further speaking with MILLER, she told me that MILLER, BOUTWELL, JENNIFER
BROOKS and CATHY (CATHLEEN) BROOKS had all gone out last night. She said when she first
got together with BOUTWELL that BOUTWELL had already been drinking. The four of them went to
Studio 8, and then to another bar, but MILLER could not recall what bar they had been at.

At bar closing time, about 0200 hours, MILLER said she, BOUTWELL, JENNIFER BROOKS and
CATHY BROOKS then walked to 1207 S 18 St. where MILLER and JENNIFER BROOKS live.
MILLER went on to say that BOUTWELL and her then walked to BOUTWELL’S apartment at 1214
A S 19™ St.: and JENNIFER BROOKS and CATHY BROOKS would have stayed at 1207 S 18" St.
MILLER said when they left 1207 S 18% St., they took a case of beer from CATHY BROOKS” car and
brought it to BOUTWELL’S.

They arrived at about 0230 hours, and it would have only been MILLER and BOUTWELL in the
apartment. MILLER said she sat down in the yellow chair in the living -:She said she was drunk
and had been drinking a lot when they were all out at the bars, and she'v eling well. MILLER
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said BOUTWELL brought her a can of beer, and she took two or three drinks from the can, and put it
down and told BOUTWELL she did not feel that well.

MILLER recalled BOUTWELL saying she was going to switch the music, and MILLER said she must
have passed out or fell asleep. She said she had only been at BOUTWELL’S apartment about 10
minutes before passing out or falling asleep. When asked what BOUTWELL had been drinking,
MILLER said it would have been beer, shots of Dr. McGillicudy and other shots of liquor she could
not recall. She advised BOUTWELL smokes marijuana, but she did not see her smoke any during the
time they were together. I asked if BOUTWELL was complaining about not feeling well, and
MILLER said BOUTWELL never said anything to her about that.

MILLER went on to say that she was awakened by ESCHER knocking on the door to the apartment.
She said she woke up and was not sure where she was for a little while, then realized where she was.
ESCHER had now quit knocking on the door, so MILLER exited the apartment into the stairwell and
called out to ESCHER that she could come upstairs. When MILLER went back into the apartment, she
found BOUTWELL on the living room floor in front of the entertainment center. MILLER said she
shook BOUTWELL, but she did not respond and BOUTWELL felt cold. She said she realized
BOUTWELL was not breathing and knew she was dead.

MILLER said she then lifted BOUTWELL into her lap while MILLER was sitting on the couch. She
did not attempt any life saving measures. I asked MILLER what position BOUTWELL was in when
she found her. MILLER showed me by getting into the fetal position, with her knees pulled up near
her chest, then having her shins and face touching the floor (face down). I asked MILLER if she knew
of any medications BOUTWELL was taking, and she was not aware of any. MILLER filled out a
statement, which was turned over to Detective Vogel.

I next spoke with ESCHER. ESCHER said that around 0800 hours she went upstairs to wake up
BOUTWELL for school. She has a key to the apartment and knocked on the door, but received no
answer. She unlocked the door and when she opened it, found the chain lock on the inside of the door
was secure and was not able to get inside. ESCHER then went back downstairs to her apartment.
MILLER then came downstairs from the upper apartment and told her she could come upstairs.
ESCHER saw BOUTWELL on the living room floor and MILLER was by her shaking her and trying
to move her. She advised when MILLER rolled BOUTWELL over, there was a compact disc case
under her face. ESCHER picked the case off the floor and placed it on the coffee table in the living.
ESCHER realized BOUTWELL was not breathing, ran down to her apartment and called 911. I asked
ESCHER if BOUTWELL had any illnesses, and she only was aware of an problem that she
described as “slight”. T asked if she knew of any medications BOUTWELL may have been taking, and
she was not aware of any. ESCHER advised that BOUTWELL’S dog had been in the upper apartment
and had been removed and brought down to her apartment before Emergency Personnel arrived. The
dog was described by ESCHER as a black lab/springer spaniel mix.

I filled out the Investigation Check List (A) and the Death Scene Check List Examination of Indoor
Death Scene (D) forms from the MTPD Death Investigation Packet, and they were attached to this
report.

Detective Vogel had asked that I complete a Consent to Search form with ESCHER and to confirm she
was the owner of the building 1214 S 19™ St. I spoke with ESCHER and she again told me she is the
owner of 1214 S 19™ St. and rents the upper apartment to her granddaughter, BOUTWELL. 1 advised
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ESCHER we would like to conduct a search of BOUTWELL’S apartment to assist us 1n the
investigation into her death. I filled out the form and ESCHER asked me to read it to her as she was
upset. I read the Consent to Search form to ESCHER, and she agreed to let the MTPD search the
apartment and signed the form. This form was attached to this report.

T assisted Detectives Vogel and Tech at the scene, please see their additions for further information.
Coroner #110 had also been notified by Detective Vogel. See Detectives Vogel and Tech’s additions
for further information.

Please forward this report to Detective Vogel.

Officer M. Stone/(26
CJIB/11-03-05/jcb/11-04-05

Page: 5 of 36




Case Number: 2005-00012593. ORL: Wi0360100. Page: 6 of 36

2005-00012593 VOGEL

11/03/05: At 0824 hours this morning, Lt Luchterhand requested Detective Tech and myself, Detective
R. Vogel, respond to a death scene at 1214A S 19" St in the City of Manitowoc. The initial report was
that there was a 24 YOA female deceased at that location. After obtaining necessary photo equipment
and evidence articles, Detective J. Tech and myself motored to that location. Arrival at the location was
at approximately 0835 hours.

Uniformed officers had maintained a death scene log of anyone entering and exiting the upper
apartment. Officer Stone briefed both Detective J. Tech and myself on the information thus far which
he had gained knowledge of. The entire residence was owned by BEVERLY J. ESCHER, who is the
grandmother living in the downstairs apartment with the granddaughter, CARMEN BOUTWELL,
residing alone in the upper apartment.

In the east living room of the upper apartment, was a body of a young female lying face up on the floor.
Officer Stone stated that rescue squad paramedics had ran heart monitor tests with no heart function
being noted. The heart monitor strips were lying on the adjacent coffee table.

1, Detective R. Vogel, had contacted JDC to make contact with the Coroner’s Office. While waiting for
the Coroner’s Office personnel to arrive, 1 instructed Detective J. Tech to take complete photographs of
the entire apartment including later collecting any evidence articles pertinent to the investigation that
needed to be collected. Upon viewing the body, it appeared to be a younger 20°s in age white female
who was lying face up in an east/west direction on the living room floor with the facial portion towards
the east direction. The body had been clad in a white T-shirt pulled up approximately mid-stomach
region with a dark short-sleeve T-shirt over this. The subject bad tan cargo pants with the zip-off knee
portion intact with black boxers underneath. The subject had white and gray socks on with the right
Puma red/black shoe on and the left Puma red/black shoe off of the foot lying adjacent to the body. The
subject had two yellow/pink/black plastic bracelets on her left wrist with a ring on her left ring finger
and four plastic bracelets on he right wrist. The subject had shorter dark hair with a pieced left eyebrow
and at least two piercing to her left ear. There were noticeable flies in the area of the deceased crawling
on the body. Lying on the kitchen table in an ashtray was four used filter cigarette butts and two
unfiltered cigarette butts lying in an ashtray with the remains of a sucker wrapper. Also lying on the
kitchen table was an open packaged of Top cigarette tobacco rolling papers and a Top cigarette tobacco
pouch with tobacco located inside.

At 0908 hours Coroner #110RK reported to the scene and pronounced the female subject deceased. 1
earlier had instructed Officer Stone to remake contact with grandmother BEVERLY ESCHER in the
lower apartment to have her sign a Consent to Search form.

I, Detective R. Vogel, was also informed by Officer Stone that the deceased was viewed and found this
morning by both JESSICA A. MILLER, who spent the night at the BOUTWELL apartment in an
intoxicated state who was awoken by ESCHER earlier this morning at approximately 0800 hours as
ESCHER was knocking on the apartment door. It was at this point in time that MILLER, who was
hung over and ESCHER located BOUTWELL lying facedown on the living room fioor in an
unresponsive not-breathing state. The body of BOUTWELL was turned over by MILLER and pulled
ahead in the east direction towards a couch prior to officers’ arrival.
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At approximately 0955 hours this morning, I, Detective R. Vogel, made contact with BEVERLY
ESCHER to gain the next of kin for CARMEN BOUTWELL. ESCHER explained that JOHN
BOUTWELL is CARMEN’s biological father and that CARMEN also has a ' by the name of

who attends the at _ - The biological
mother was informed to be JUDITH WILSON who lives in the City of Two Rivers; however, she
works at the present time at Lube Devices. Arrangements were made that Sgt Perronne would
accompany Coroner #110RK to attempt to make contact with both JOHN BOUTWELL SR and
JUDITH WILSON.

ESCHER stated that CARMEN BOUTWELL has lived in the upper apartment for approximately two
years and the only known possible medical conditions is that she has a slight problem and that
she’s to cats.

JESSICA MILLER who was seated with ESCHER at the downstairs kitchen table stated that they had
gone out to at least three bars last evening together, first at REPLAY, then STUDIO 8, and then
GILLY’S Tavern. JESSICA MILLER stated that she knew CARMEN BOUTWELL was drinking in
excess and had been also drinking numerous shots throughout the evening. Officer Stone previously
had JESSICA MILLER write out a short statement and ESCHER asked if we could speak with
MILLER further outside of the residence. MILLER was brought to the backyard area where Coroner
#110RK and myself spoke with her further. MILLER stated that JENNIFER BROOKS and herself
were waiting at their home for CARMEN to stop over so they could go out. Initially MILLER stated
that they had been Frisbee golfing at Silver Creek Park together from approximately 3:00 PM to 6:30
PM and knew that CARMEN BOUTWELL had a 6-8 pack of beer to drink during that time period.
MILLER stated that CARMEN BOUTWELL was a bad and would drink from the time she
woke up in the morning until the time she went to bed. MILLER stated that she knew BOUTWELL for
nine to ten years in length. Initially MILLER stated that CATHLEEN BROOKS, SHANNON
PIESCHEL, JENNIFER BROOKS, RHONDA THEDE, and TARA BLUE had all gone out drinking to
Nick’s Bar (REPLAY), then to STUDIO 8, and then to GILLY’S TAVERN. In between going from
REPLAY to STUDIO they also picked up a case of beer at the Kwik Trip at S 10™ & Hamilton St.
MILLER stated that CARMEN BOUTWELL was drinking big tap beers of what she thought was Bud
Light and shots throughout the evening. At GILLY’S TAVERN, TARA BLUE, CARMEN
BOUTWELL, and herself were playing Bar Dice for shots and she knew that BOUTWELL had at least
three shots at GILLY’S. JESSICA MILLER also stated that at the REPLAY BAR a subject by the
name of JUDY PETERMAN (KINTGEN) also was arguing with BOUTWELL and they had gone to
the ladies restroom together for a short time, she doesn’t know what may have happened in the
restroom.

I had JESSICA MILLER re-write out a longer statement and her nearly one-page handwritten
statement is also attached with this case file.

Once Sgt Perronne and Coroner #1 10RK made contact with the next of kin family members,
notification was made by Coroner #110RK to contact Pfeffer Funeral Home and Crematory on S 14
St in the City of Manitowoc for removal of the body. Arrangements were also made by the Coroner’s
Office that a post autopsy would be completed on the deceased either late this afternoon or early
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tomorrow morning, 11/04/05, by Forensic Pathologist Doug Kelly at the Waukesha County Medical
Examiner’s Office.

At approximately 1108 hours, Detective Tech and myself left the scene and went to 1207 S 18™ Stin
the City of Manitowoc in attempt to speak with JENNIFER A. BROOKS and possibly other friends
who may have been out with CARMEN BOUTWELL last evening. Upon arriving at that location, all
the subjects that had gone out with CARMEN BOUTWELL were located which would include
JENNIFER BROOKS, CATHLEEN BROOKS, SHANNON PIESCHEL, RHONDA THEDE
(CERKAS), JESSICA MILLER, and also a subject living adjacent to BROOKS by the name of
CHERYL HAUCKE. Pertinent information was obtained from all subjects at the apartment.

JENNIFER BROOKS had informed me that her cellphone showed that CARMEN BOUTWELL had
called her at 0248 AM this morning, 11/03/05, in a drunken state asking her to call her. All subjects
stated that CARMEN BOUTWELL had been drinking tap beer throughout the evening and also
drinking shots throughout the evening and possibly in excess at GILLY’S TAVERN. CHERYL
HAUCKE also stated that CARMEN BOUTWELL had stopped at her house at approximately 6:15 PM
last evening when she already had a can of beer in her hand which she was drinking from. CATHLEEN
BROOKS, JENNIFER BROOKS, SHANNON PIESCHEL, RHONDA THEDE, and CHERYL
HAUCKE were asked to write out statements and their handwritten statements are now attached with
this case file.

While speaking with the group, RHONDA THEDE, had received a phone call from TARA J. BLUE
who had been working at Cedar Crest Ice Cream. TARA BLUE had informed RHONDA THEDE that
CARMEN BOUTWELL admitted to her verbally last evening that she had been popping pilis.
Arrangements were made that RHONDA THEDE would pick up TARA BLUE and I would interview
TARA BLUE at the PD within the next several minutes. All subjects were informed that should they
have any further information, to regain contact with me as soon as possible.

Detective Tech and myself then left the S 18™ St address and went back to the PD. Once there I met
TARA BLUE and RHONDA THEDE in the front public parking area. RHONDA THEDE had gotten
out of her green colored Chrysler LeBaron Coupe bearing WI RP 239CRW. Immediately RHONDA
THEDE had turned over to me a pink/reddish colored pill which she stated she found on the floorboard
underneath the area where CARMEN BOUTWELL was seated in her vehicle last evening going from
bar to bar. RHONDA THEDE stated that she doesn’t know where the pill came from nor are they hers
nor has she seen any of the pills before. The pill was turned over to me by RHONDA THEDE.

I then interview TARA BLUE independently from THEDE. TARA BLUE stated that she has known
CARMEN BOUTWELL for the last seven-year period. At approximately 7 PM last night, CARMEN
BOUTWELL told TARA BLUE that she took some pills as TARA BLUE seen CARMEN
BOUTWELL’s eyes rolling towards the top of her head. BLUE stated that this had happened
approximately three to four times last night and the longest time lasting at least ten seconds. The first
time she observed this was right at CARMEN BOUTWELL’s residence and that CARMEN
BOUTWELL also stated to TARA BLUE that she had a : thing. TARA BLUE stated that
although CARMEN BOUTWELL had told her she had taken some pills, she didn’t actually observe
her consuming any pills. They then walked out the front door of her apartment and went to the

5
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REPLAY BAR where she observed CARMEN BOUTWELL consume at least three mugs of beer. She
also stated that she knew she had at least four mugs of beer at GILLY’S SALOON and at least four to
five shots of Dr McGillicudy’s liquor. TARA BLUE admitted that she was playing bar dice with
CARMEN and JESSICA MILLER. TARA BLUE thought they left GILLY’S SALOON at 1:00 AM.
TARA BLUE stated that CARMEN BOUTWELL was always messed up too much drinking and doing
the pill-popping thing. TARA BLUE also stated that BOUTWELL was also the kind of girl who would
do everything and anything and that CARMEN BOUTWELL admitted to her that she popped pills a
lot. TARA BLUE also acknowledged that she never seen a reddish/pinkish colored pill like found in
the THEDE vehicle before.

I had asked TARA BLUE to write out a written statement and her one-page handwritten statement is
attached with this case file.

Afier speaking with TARA BLUE I again went to the 1214A S 19" St residence and the body was
removed by Pfeffer Funeral Home officials at 1336 hours.

I, Detective R. Vogel, was contacted by JENNIFER BROOKS that I should return back to her
residence.

I, Detective R. Vogel, did return to the BROOKS’ apartment where I again met with the group of girls
as stated previously in this report. BROOKS stated that she had found an open prescription bottle
belonging to JAMIE HAYES in her kitchen cupboard. BROOKS explained that HAYES had lived with
her for approximately two months and was arrested on a warrant at her residence some time ago. The
prescription bottle turned over to me was _ issued to JAMIE HAYES, MANITOWOC
COUNTY JAIL, MANITOWOC which stated, “Take one capsule at” and then this area of the sticker
was scratched. There were 17 pills left in the bottle which were oblong and reddish/pink in color which
matched the one pill turned over to me earlier by RHONDA THEDE. The total prescription contained
capsules, which said “No Refills”. The pill bottle was turned over to me.

Upon BROOKS turning the pill bottle over to me, the subjects did acknowledge that BOUTWELL was
known to pop pills for quite some time and it was known by her and her friends that a lot of the pills
could have came from her stepfather living with BEVERLY ESCHER. The group explained that
CARMEN BOUTWELL would steal the pills from ESCHER’s husband.

I later made telephonic contact with Coroner #110RK and Coroner #110RK reported to the PD.
Coroner #110RK was shown the prescription bottle obtained from JENNIFER BROOKS and also the
pill found in the THEDE vehicle. Coroner #1 T0RK contacted MANITOWOC PHARMACIES, the
downtown location at 684-6789. It was found out that MANITOWOC PHARMACIES
PHARMACIST, WENDY VLIETSTRA, had dispensed the product on 08/25/05. The pills were

each and there was a total of  pills prescribed. With the one pill turned over to me by THEDE and
the  pills left in the prescription bottle, made a total of |  pills missing.

Further investigation will follow in attempts to speak with JAMIE HAYES and JUDY PETERMAN
(KINTGEN) will be made.
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Detective R. Vogel/jls/12-02-05
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2005-60012593 TECH

On 11-03-05 I Detective Tech along with Dietective Vogel responded to a reported death of CARMON

BOUTWELL. Upon arrival lead investigator Detective Randall Vogel informed me to photograph the

scene and body and also to collect evidence.

Detective Tech and Detective Randall Vogel collected the following items as Officer Stone logged

them as evidence.
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ITEM # DESCRIPTION LOCATION TIME COLLECTED BY
K-1  Liquid from Budweiser Glass Kitchen counter next to sink 10:02hrs. 798
K-2  Budweiser Glass ref. K-1 Kitchen counter next to sink 10:03hrs. 798
K-3 Bush 120z Beer Can Kitchen counter next to sink 10:05hrs. 798
K-4  Liquid from K-3 Kitchen counter next to sink 10:05hrs. 798
K-5  “Top” brand rolling papers & Tobacco Kitchen Table 10:07hrs. 798
K-6 Smoking Device (Glass) Kitchen Table 10:09hrs. 798
K-7  Ashtray & Contents Kitchen Table 10:10hrs. 798
K-8 Black Tri-fold Wallet Kitchen Table 10:12hrs. 798
K-9  Pill Bottle (Patricia Babich) Kitchen Counter 10:15hrs. 798
MBR  1-Pill/ 2-1/2 pills / Smoking Device = Master Bedroom 10:15hrs. 798
L-1 Possible marijuana cigarettes Living Room End Table (S/W) 10:31hrs. 798
L-2  Black Zippered CD Case Living Room Coffee Table 10:37hrs. 798
L-3 2 Smoking Devices Living Room Coffee Table 13:32 674
L-3 Cellular telephone, Poss. Marijuana On floor by body 13:32 674

Cigarette, Carmex

Photographs were later downloaded and placed into the photo evidence database under this case

number. The evidence was placed into secure evidence under Evidence Tag # 30433

Detective J. Tech / 798
SSL/12-15-05/1s/12-15-05
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Z005-00012593 TRILLING

11/04/05: Detective Trilling contacted Correctional Officers and asked if JAMIE HAYES could report
to an interview room near the booking area of the MTSO Jail. JAMIE HAYES did report there and
Detective Trilling identified himself as being a detective with the MTPD. JAMIE HAYES and
Detective Trilling have had prior interviews and there was an established relationship because of this.
JAMIE HAYES was advised by Detective Trilling she was not under arrest and I would not be reading
her Miranda Rights. JAMIE HAYES stated she understood.

At that point JAMIE HAYES was asked about medication that she had received in the MTSO Jail.
Detective Trilling described the medication to JAMIE HAYES and at this point JAMIE HAYES
wanted to know what this was in relation to. Detective Trilling did speak about a girl who had recently
passed away. JAMIE HAYES stated that she had heard about a younger female around her age that had
passed away but did not know who it was. JAMIE HAYES was advised that it was CARMEN
BOUTWELL who JAMIE HAYES had known for the past year to two years. Detective Trilling spoke
with JAMIE HAYES about the prescription. JAMIE HAYES advised Detective Trilling that she was
issued the prescription while she was in the MTSO Jail for some pain. JAMIE stated the medication
made her sick and she took it as infrequently as possible. JAMIE HAYES stated when she was released
on the previous occasion from MTSO Jail she had lived in several different places and did move her
medication with her but at no point was JAMIE HAYES taking the medication on a regular basis or
passing out/selling the pills. JAMIE HAYES spoke about the unknown location of the pills and when
advised that CARMEN BOUTWELL was in possession of them, JAMIE HAYES stated she had no
knowledge of how CARMEN BOUTWELL may have come into the possession of the pills. JAMIE
HAYES was wondering if she was in trouble because CARMEN BOUTWELL may have overdosed on
her pills. JAMIE HAYES was advised that it was a continual investigation. JAMIE HAYES was asked
how many pills she had used after the prescription was filled. JAMIE HAYES replied by stating she
used a couple while she was in the MTSO Jail and a couple after she was released but could not give
me an exact count. When advised of the total amount of pills left in the bottle, JAMIE HAYES
indicated that she did not use that many of the prescription that was prescribed to her. JAMIE HAYES
was asked if CARMEN BOUTWELL ever asked JAMIE HAYES for pills and JAMIE HAYES
responded no. JAMIE HAYES did indicate that she knew CARMEN BOUTWELL was a “pill popper”
and may take anything she can get her hands on. JAMIE HAYES repeated that at no point did she take
this prescription and give them or sell them to CARMEN BOUTWELL. JAMIE HAYES
acknowledged that she did live with CARMEN BOUTWELL at some point and they may have been
taken by either CARMEN BOUTWELL or any other person that hung in their circle. JAMIE HAYES
did state that many of the girls that CARMEN BOUTWELL hangs out with are also “pill poppers™.

Detective Trilling had no indication that JAMIE HAYES may have sold or given these pills to
CARMEN BOUTWELL. JAMIE HAYES also advised that the pills were prescribed a while back and
she did not necessarily keep track of where the pills where or how many she, JAMIE HAYES, had
taken because she stopped taking the pills some time back because they made her sick. JAMIE HAYES
was asked by Detective Trilling if she had any additional questions or information. JAMIE HAYES
again asked if she was going to be in any trouble and Detective Trilling advised JAMIE HAYES that
the primary investigator would contact JAMIE HAYES if they needed to speak with her again.

JAMIE HAYES was then released back to the Correctional Staff at MTSO Jail. —
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Detective Trilling spoke with Detective Vogel and advised him of the interview. Detective Trilling
advised Detective Vogel that at this point it did not appear that JAMIE HAYES was involved in the
passing of the prescription pills based on the timeframe of how long JAMIE HAYES had been in and
out of jail and JAMIE HAYES® movement of different residences from location to location. Detective
Vogel stated that he understood and was advised that he could contact JAMIE HAYES at MTSO Jail if
he had any additional information.

Detective Trilling/jls/01-17-06
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2005-00012593 VOGEL 1ST ADDITION

11/09/05: I have been attempting to make contact with JUDY PETERMAN with negative resuls. I,
Detective R. Vogel, did make telephonic contact with STEVEN J. PETERMAN this afternoon.
STEVEN PETERMAN informed me that JUDY PETERMAN works at Tower Tech until

approximately 4:00 PM.

I, Detective R. Vogel, made telephonic contact with JUDY PETERMAN and arrangements were made
that I would interview her tomorrow, 11/10/05.

Arrangements were also made with Metro Drug Detective Trilling to interview JAMIE HAYES
regarding her prescription found at the JENNIFER BROOKS” apartment as JAMIE HAYES is now

incarcerated in the MTSO Jail.
Further investigation will follow.

Detective R. Vogel/jls/12/02/05
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2005-00012593 VOGEL 2ND ADDITION

11/09/05: At this point in time we are still awaiting toxicology and BAC readings on BOUTWELL as
the post-autopsy results are inconclusive and there was no trauma to the body.

A copy of the Press Release dated 11/04/05 from the Coroner’s Office is attached with this case file.

Detective R. Vogel/jis/12-02-05
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2005-00012593 VOGEL 3RD ADDITION

11/10/05: 1, Detective R. Vogel, could not attend the interview with JUDY PETERMAN and Detective

J. Tech spoke with her and for his interview see his addition.

Also see the addition of Detective Trilling’s mterview with JAMIE HAYES.

Detective R. Vogel/jls/12-02-05
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20@5-00012593 TECH 1ST ADDITION

On 11-10-05 at 12:30hrs. I Detective Tech made contact with JUDY PETERMAN at Tower Tech Ind.
PETERMAN stated that she knew why I wanted to talk with her because she heard about CARMAN
BOUTWELL’S death. PETERMAN informed me that she had been at the REPLAY BAR the night
before BOUTWELL was found dead, but was highly intoxicated and did not remember seeing
BOUTWELL or any of her friends that she was told she had talked to.

PETERMAN told me that she did think that BOUTWELL had stolen her purse in Green Bay but they
had not been arguing about it because she didn’t know for sure who took it. BOUTWELL had called
PETERMAN a few days before her death and told her to stop over because she had something to give
her. PETERMAN had not stopped over by BOUTWELL in the last week. PETERMAN filled out a

statement and it is attached to this report.

Det. Jeffrey R. Tech / 798
SSL/12-15-05/j1s/12-15-05
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2005-00012593 VOGEL 4TH ADDITION

At approx. 1020 hours this morning, 12/15/05, I, Det. R. Vogel made telephonic contact with Coroner
#110. The toxicology and BAC reports have not been returned to her as of this date. Coroner #110 said
that as soon as she receives them they would be forwarded to this Office. There is nothing further at

this fime.

Det. R. Vogel / 674
SSL/12-15-05/j1s/12-15-05
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2005-000612593 VOGEL 5TH ADDITION

Upon reporting for duty this date, 12/17/05, I, Det. R. Vogel located a voice mail message from
Coroner #110 on my office work phone. The message states that on 12/16/05 the forensic toxicology

report came back.

The lab report states the “the is 0 zvel is
i and there was of
The preliminary ruling of the cause and manner of death is due to a mixed drug

overdose but the final ruling by the Manitowoc Coroner’s Office will be forthcoming.

Det. R. Vogel /674

On 12/21/05, a two-page copy of the toxicology report was received at the PD. The report is attached

with this case file.

Det. R. Vogel / 674
Tls/12-21-05
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2005-00012593 VOGEL 6TH ADDITION

12/21/05 1 spoke with Coroner #110 this afternoon. I had asked what the amount exactly

meant and she said that it was a small amount but due to the mixed amounts from all of the drugs it

appeared to be a mixed drug overdose. The exact cause of death will be ruled as accidental due to a
. Coroner #110 will contact the relatives. The Coroner will also inform the

relatives to contact Det. R. Bonin for any refurn of personal effects. Nothing further.

Det. R. Vogel / 674
JLS/12-21-05
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2005-00012593 VOGEL 7TH ADDITION

01/05/06: 1, Detective R. Vogel, was contacted by JUDY WILSON and also JUDY" s mother,
BEVERLY ESCHER. An appointment was set up to speak with JUDY WILSON at approximately
1600 hours on 01/05/06. In speaking with WILSON telephonically, she had asked if her mother,
BEVERLY ESCHER, could come and I said that that was entirely up to her.

Both WILSON and ESCHER did report to the PD at 1600 hours this afternoon. I had earlier made
telephonic contact with Coroner #110 and had requested her to be at this meeting also so she could
interpret the toxicology reports to the family members. In speaking with WILSON and ESCHER, they
were given the pertinent information regarding this report and also told on the items which were taken
for evidentiary purposes. WILSON did request the wallet and phone of BOUTWELL be returned to her
as soon as possible, once the investigation is complete.

ESCHER voiced concerns on where BOUTWELL may have received from. In speaking
with ESCHER, Coroner #110 and myself highly urged her to tell us everything she knew as it appears
she wanted to share something with us but did not want to give us any person’s name at this point in
time. WILSON also prompted her mother, ESCHER, to tell us if she knew of anything so it could be
investigated fully. My work ID cards were again both given to WILSON and ESCHER and should any
pertinent information come forward in the near future to contact me as soon as possible. WILSON was
informed that once the personal effects of BOUTWELL could be returned, she would be notified.
Arrangements were also made by Coroner #110 to obtain any earrings or personal jewelry the deceased
had on at the time of the post autopsy and return those items to family members also.

Nothing further.

Detective R. Vogel/jls/03-22-06
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2005-00012593 PETERSON

02-22-06 JUDITH WILSON reported to the police department and claimed the following personal property of
CARMEN BOUTWELL,; an ashtray, black tri-fold wallet, black zippered CD case and a cellular telephone.
She initialed next to each item on a copy of the list that was provided to me and signed off and dated the copy as
well. The copy was attached to the case file.

C. Peterson/Court-Evid. Clerk
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2005-00012593 VOGEL 8TH ADDITION

On 3/09/06 at 0630 hours, I, Det. R. Vogel located an (11) page fax on my desk from the Waukesha
County Sheriff’s Department Incident # W05-51069.

In reviewing the Waukesha Police Report in summary it states that the suspected marijuana was located
on the body of the deceased, CARMEN M. BOUTWELL. It was properly weighed, tested and
packaged as evidence. It tested positive for the presence of THC. The report will be attached with this

case file.

I, Det. R. Vogel did confer in the past with Lt. S. Luchterhand and Coroner #110 regarding the
marijuana held as evidence by Waukesha Co. Sheriff’s Department. It was decided that since the
presence of THC did show up in the toxicology report and with Waukesha Co. Sheriff’s Department

having the items properly logged and tested, the plant material could be disposed of.

On 2/28/06 at 1355 hours, | made telephonic contact with the voice mail of Waukesha Co. Sheriff’s
Department Detective Maggie Herrmann. A message was left that their department per policy could

destroy the marijuana. Nothing further.

Det. R. Vogel / 674
SSL/03-10-06/j1s/03-22-06




Case Number: 2005-00012593. ORI: WI0360100.

2005-00012593 STONE

On 05-09-14 1, Det. Stone, was requested by Capt. Luchterhand to see if there was medication in the
evidence being held in this case. T located two large bags of evidence stapled together with evidence
tag #30433. T opened the two bags, and each bag contained smaller bags of evidence; which all were
unsealed, except for one containing a pink capsule which was sealed.

I did find in evidence an empty orange pill bottie with PATRICIA BABICH’s name on the
prescription, and I photographed it.

I located a blue prescription pill bottle with a white cap that contained 17 pink capsules with “ " on
them. This matched the one pink capsule sealed in the above listed bag. This prescription label had the
name JAMIE HAYES, prescription S ) capsule. These were
photographed. The 2007 Drug Identification Bible list’ "as L

In another bag I located two white pills broken in half and * could be seen imprinted on the pill.
These could be (as they match photos in the 2007 Drug Identification Bible).
There was also a complete white oblong pill with ¢ imprinted on the pill. The 2007 Drug
Identification Bible identifies this as - These pills were photographed.

I placed all of the small bags into an original large bag and sealed the large bag.

The photographs were later downloaded to the PD evidence server.

Digital evidence: photographs.

No further follow-up at this time.

Detective M. Stone/026
SSL/05-09-14/j1s/05-09-14
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2005-000612593 TRILLING ZND ADDITION

I Det. Trilling was advised our agency would be taking another look info the death of CARMEN
BOUTWELL. I was asked to speak with CARMEN’S mother, JUDY WILSON about the case again.
In June of 2014 I spoke with JUDY who reported to the MTPD. JUDY stated she has heard some
information about someone out there that may have some information by the name of JENNIFER.
JUDY and I spoke about JENNIFER BROOKS who used to hang around with CARMEN.

AT this point JUDY spoke about CARMEN hanging around with CHERYL HAUCKE. JUDY stated
she was told CHERYL was getting prescriptions and from “the * out there for

problems. JUDY heard that CHERYL was getting a months’ worth of the prescription at a
time and said she believed CHERYL would in turn, trade these medications for others of her choice.
JUDY then said approximately six months later she was at an.  meeting and was approached by
CHERYL who said she wanted to talk to JUDY. JUDY said CHERYL made the comment something
to the effect of “I want to talk to you; some things are going on that I want to tell you about. JUDY said
she was still very angry and upset about CARMEN passing away and did not talk to CHERYL. JUDY
stated she had heard CARMEN had been going over to CHERY’S house a lot. When asked who she
heard this from she said JENNIFER BROOKS. As a side note JUDY had said she heard someone had
died of an overdose on CHERYL’S couch but did not know if this was true or not.

JUDY was asked to just free talk about what she remembered about the case and any other information
she could provide. JUDY spoke about the morning CARMEN was found and she was with another girl
in the apartment who we know to be JESSICA MILLER. JUDY then spoke a little about some of
CARMEN’S friends such as JAYMIE HAYES and TODD KINTGEN.

JUDY then spoke about what she was told about the night in question. JUDY stated she was told about
an argument that occurred between CARMEN and JUDY PETERMAN (KINTGEN). JUDY stated she
was told about this from both JUDY PETERMAN and TODD KINTGEN. She was also told it had
something to do with drugs but she does not know this to be 100% accurate. JUDY PETERMAN told
JUDY WILSON she doesn’t remember much about the night but also stated it wasn’t her fault and she
didn’t mean it. JUDY WILSON was upset with the relationship CRAMEN had with PETERMAN
because she believed PETERMAN used CARMAN for babysitting. WILSON also stated the two of
them used to use drugs together such as pain killers and methadone but did not get mto specifics about
how she knew this.

I asked WIL.SON about CARMEN’S personal life during that time in her life and WILSON stated
CARMEN was dating a girl from New Holstein by the name of SARAH MARKSMAN. WILSON
stated she could not provide a lot of details about that.

WILSON also stated she heard CARMEN fried calling JENNIFER BROOKS several times on the
evening before she passed. She also stated she heard some of the last bars the girls-were at for the
evening were Glen’s or Gilly’s bar. WILSON could not provide any additional information at that time.
I then went and spoke with JENNIFER BROOKS. I advised JENNIFER I was doing an investigation
and wished to speak with her. JENNIFER stated she saw an article in the newspaper about CARMEN
and was going to call to speak with someone about it so she was pleased I stopped by. JENNIFER had
some personal family issues she was dealing with so an interview was scheduled for Wednesday, 06-
25-2014 at 10:00 am.

06-25-2014 JENNIFER BROOKS reported to the PD for the scheduled interview. The interview was
digitally recorded and downloaded to the PD server for a more detailed review. The following:: -+

sifdoel
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information was gained. JENNIFER and I spoke about her providing a free narrative about what she
remembers and that if I had any questions I would ask her as the interview progressed.

JENNIFER stated she and CRAMEN were very good friends at the time. She said CARMEN would
hang out with JUDY PETERMAN-KINTGEN guite often but when she did, she would not elaborate to
JENNIFER about what they did. Maybe some of the smaller things but CARMEN would not tell
JENNIFER about the drug use because she knew JENNIFER was against that, so if they would talk
about it CARMEN would be evasive about it because she knew JENNIFER would “bitch”.

JENNIFER spoke about CARMEN and JUDY stealing some of DANIEL ESCHER’S pills. She said
this was CARMEN’S grandfather. She also spoke about them stealing a script of his but did not know
if this was the same incident and did not believe it was reported to the police.

JENNIFER then spoke about a time when she had people over at her house for a get together and
people were drinking. She remembers CARMEN wasn’t really drinking at all and states this was
uncharacteristic for her because basically she was an . JENNIFER said she went to the
bathroom and when she returned CARMEN was gone. JENNIFER thought this was strange so when
she asked JUDY KINTGEN about it, JUDY said she did not know where CARMEN went but admitted
the two of them had taken some methadone. JENNIFER was concerned so she called CARMEN who
said she was at home and everything was OK.

JENNIFER then spoke about an incident approximately one week before CARMEN had passed.
JENNIFER indicated that JAYMIE HAYES used to live with her and left some scripts behind when
she moved out. CARMEN saw these pills and said to JENNIFER that she asked JAMIE for these pills
and she said no, she could not have them. JENNIFER states that CARMEN asked her if she could take
the pills now which JENNIFER said no to.

JENNIFER then spoke about the Wednesday night before CARMEN passed. She said a group of girls
were going to go out to studio 8 that night for ladies night. JENNIFER said earlier in the day,
CARMEN had a group of friends at her apartment in the afternoon for some drinks. JENNIFER said
she and JESSICA MILLER, who lived with JENNIFER, went over to CARMEN’S house around 2:30
before they had to get a child off the bus. She said CAREMN and RHONDA were leaving to go play
some Frisbee golf and asked if they wanted to go along. She and JESSICA decided to go for a little
while. CARMEN needed to go to the laundry matt first but it was decided she would bring her
comforter to JENNIFER BNROOKS house to be put in the dryer instead. So they drove to
JENNIFER’S house first and then went to Silver Creek Park. JENNIFER states she and JESSICA left
after a while and the plan was for the group of them to go out that evening. JENNIFER states
CARMEN had people over that evening for some drinking before going out. JENNIFER states
CARMEN came over to her apartment before going out and JENNIFER said she was getting ready.
CARMEN said she was going to go next door to say hi to CHERYL HAUCKE and TONY EGGERT
who had a residence which was the adjoining apartment. JENNIFER then said CARMEN came back to
her place, grabbed her comforter and then went back to her residence on S. 19" st

JENNIFER then said all of them went out and met at the Replay bar. She said prior to meeting,
CARMEN and SHANNON PIESCHEL walked to the Kwik Trip and picked up a 30 pack of beer and
put it in the trunk of her sisters, CATHLEEN BROOKS’s car.

JENNIFER said when they got to the bar JUDY PETERMAN KINTGEN was all “messed up”.
JENNIFER said CARMEN and JUDY were friends but weren’t really getting along at that time. At.one. -
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point of the night, JUDY and CARMEN were arguing in the bar and then in the bathroom arguing.
JENNIFER believed it had something to do with a stolen or missing purse that JUDY was blaming
CARMEN for. JENNIFER said they actually checked on the two of them while they were n the
bathroom and said when they came out, JUDY pushed CARMEN but that was all that happened. At
this point, JENNIFER said they stayed for a while but JUDY was all messed up so they left her behind
and they rest of them went to Studio 8. When asked who went to Studio 8 JENNIFER stated it was
CATHLEEN BROOKS, SHANNON PIESCHEL, RHONDA THEDE (CERKAS), JESSICA
MILLER, CARMEN BOUTWELL and herself.

JENNIFER said at this point, CARMEN was surprisingly sober. She was alert and didn’t seem like she
had taken anything. JENNIFER said on this night she was bored with the bar scene so she decided she
was going to go home. JENNIFER said ROHONDA was supposed to be staying with CARMEN this
evening and not driving back to Appleton but they could not find her. At this point CATHLEEN and
JENNIFER dropped JESSICA and CARMEN off at Gilly’s Bar, and she and CATHLEEN looked for
RHONDA car. JENNIFER said CATHLEEN dropped her off at her house; JENNFIER took the 30
pack of beer out of the trunk, and called RHONDA as she was driving back to Appleton.

JENNIFER said she went to bed and was woken up by some loud noise. JENNIFER believed it was
JESSICA and admitted she was upset so she looked out the window. She saw a vehicle leaving and
knew it to be CHARLES GERHARDT’S car. She said she did not hear any more noise so she believed
JESSICA and CARMEN picked up the 30 pack of beer and went back to CARMEN’S because that
was the way the vehicle drove towards. JENNIFER said she called CARMEN’S phone because she
was upset but never spoke with her.

JENNIFER said the next morning JESSCIA called her hysterically telling her CARMEN had passed
away. AT some point JENNIFER said several of the people were at her house consisting of
SHANNON, CHERYL, CATHLEEN and RHONDA. She said RHONDA grabbed CARMEN’S
comforter out of the car and this is when she found the pill that was turned over to Det. Vogel. When
looking at it they believed this was the same one CARMEN was asking that was in the bottle that
belonged to JAMIE HAYES.

At this point JENNIFER spoke about CHERYL gong to the i program that same week in
Appleton. She believed CHERYL went on that Tuesday before CARMEN passed. She described it as
the “take home” and indicated CHERYL would get vials of methadone. JENNIFER said
CHERYL told her she kept them in a locked box in the refrigerator and showed her in the past.
JENNIFER described the methadone as vials with a cap of some sort that be punctured or pushed
through. She said the medication is then consumed orally.

JENNIFER felt it was important to tell me about an incident that occurred. She stated at one point in
time, ANTHONY EGGERT was staying with CHERYL and died in her apartment. She stated on this
particular morning she, JESSICA and CHERYL were having coffee at her place and at some point she
and JESSICA went shopping. When they returned she said CHERYL was running around on the front
lawn telling them that ANTHONY was dead. She said when the police arrived and when the coroner
was there, CHERYL was telling them not to do an autopsy. JENNIFER thought this was extremely
strange and wondered why she would be saying that.
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JENNIFER also believed at some point CHERYL was arrested for giving someone her meds and that
person almost died. JENNIFER said CHERYL admitted to this and told her she had to call an
ambulance. JENNIFER didn’t know what CHERYL was charged with.

JENNIFER also wanted to tell me about another incident where she went to Green Bay with JUDY
PETERMAN (KINTGEN), JESSICA and CARMEN. She states they went gambling and were
planning on staying for the evening. On the way to Green Bay JUDY was already drunk and CARMEN
was drinking. At one point JUDY and CHERYL walked off but JENNIFER didn’t think much about it.
They decide to leave and go to a bar in the Green Bay area. While there, JUDY was completely drunk.
At some point, while in the bar, JUDY is falling all over the place and her eyes are rolling back into her
head. The bartender asks what is wrong with her and they tell them JUDY needs to leave the bar and
they will not serve her. I asked JENNIFER if she knew what was causing JUDY to be this way and she
said yes. She went on to say they brought JUDY out to the car and put her in the back seat. They
checked on her periodically and asked CHERYL what was wrong with JUDY. This 1s when CHERYL
stated crying saying that she was sorry numerous times. CHERYL told them when everyone was at
Oneida, JUDY asked her for some of her “take home” which everyone knew as the methadone. She
said CHERYL brought it with her because they were planning on staying overnight. CHERYL told her
that she poked a small hole in the vile so JUDY could take a little but JUDY pushed her finger through
the barrier and drank the whole vile. They were concerned for JUDY so they called her nephew, TODD
KINTGEN and he helped them and took JUDY for the night. JUDY thought this was important
because it shows a pattern of CHERYL selling or giving her methadone away.

AT this point JENNIFER spoke about BEVERLY ESCHER, CARMEN’S grandmother and JUDY
WISON talking about CHERYL calling JUDY. She states CHERYL called JUDY and told her she was
going through some and one of the steps is to tell someone when you have done
something wrong. She claims CHERYL called and said she felt so bad because she was the one that
killed CARMEN because she gave her the methadone. She believed this was several years after
CARMEN passed away. JENNIFER said she heard this from BEVERLY.

JENNIFER said she always believed CHERYL had something to do with it and actually tries to get her
to admit to it on recordings but never did.

I did clarify one issue with JENNIFER and asked her how she knew JUDY and CARMEN were taking
methadone and she said JUDY told her this. When asked if CARMEN ever told her she said no.

No additional relevant information was gained from this point on in the interview and it ended shortly
after.

Based on the interview I had with JENNIFER I wanted to conduct a follow up interview with JUDY.
On 07-11-2014 JUDY reported to the Manitowoc Police Department. JUDY was told I wanted to
clarify some information I had received about CHERYL and any information or contact she had with
her. JUDY stated she never met CHERYL before but had heard about her from CARMEN. She stated
at BRAD BROOKS funeral, CHERYL’s name popped up about CARMEN’S death. JUDY said she
did not hear a lot of information and it was just people talking about CHERYL. JUDY said she met
CHERYL about 4-6 months later at an meeting. JUDY stated that CHERYL
introduced herself. CHERY was complaining how she can’t be in the medical field like she wants to

be, how someone died at her house and other topics. JUDY said she started to “put two and two
together” and believed she may know more about CARMEN’S death. JUDY said she was then in the ;
parking lot with some other people and CHERYL came walking up to the groupg‘" pec ple ] DR
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JUDY if she was CARMEN’S mother. JUDY told her yes and CHERYL proceeded to say she felt
responsible for CARMEN’S death and that she knew her and that she was sorry. JUDY stated she had
to hold herself back after these comments were made and said she never got any other details about
what CHERYL was talking about because she was too upset. JUDY said she had heard so many things
about CARMEN’S death and really didn’t know what CHERYL was trying to tell her. She said she
started to ask around about CHERYL after that but never got any answers and never saw CHERYL
after that.

I then asked JUDY about JESSICA, who found CARMEN in the morning hours. JUDY said she had
always been apologetic about it because she “should have known” and that she was too drunk that
night, passed out and just always felt bad about it.

When asked about JUDY KINTGEN, JUDY said that JUDY K. name came up and JUDY K. spoke
with JUDY about overdosing a couple of nights before CARMEN’S death. She said that JUDY K said
she can tell her where CARMEN got it, and that she was with CARMEN the night before she passed.
JUDY K also admitted to having an argument with CARMEN on the previous evening but did not get
into specifics but believed JUDY K was just trying to cover for herself. JUDY was told numerous
times that JUDY K and CARMEN did a lot of drugs together.

When asked if there was anything else she wanted to add JUDY stated her stepfather had a prescription
for : in large quantities. She said about one month before CARMEN passed away,

pulled his prescription because his pill count was off and he didn’t have the levels in his
system he should have. JUDY always believed this was a possibility because CARMEN lived about
him. JUDY did not provide any additional information at this time.

On 11-18-2014 I made contact with CARMEN’S grandmother, BEVERLY ESCHER. BEVERLY
agreed to meet with me and speak about the investigation. BEBERLY currently lives at 718 E. Linden
Dr in Manitowoc, WI with a phone number of 920-684-7216. BEVERLY was advised I wished to
speak about CARMEN and any information she may be able to provide.

BEVERLY stated she was living at 1109 S. 19™ St in Manitowoc, W1 at the time. She and her husband
lived in the apartment below CARMEN. BEVERLY said CARMEN was going to school, had friends
over sometimes, and some of her friends were OK and some were not, but she got along with everyone
very well.

Prior to that, BEVERLY said she was a little concerned about CARMEN because CARMEN was not
taking care of herself. She said CARMEN was having a hard time sleeping but made the comment
“CARMEN was going to do what CARMEN was going to do”.

At this time BEVERLY spoke about the day before CARMEN passed. She said CARMEN went

Frisbee golfing with some of her friends and at one point CARMEN had come down to see her for a

short amount of time and then left. BEVERLY said she heard CARMEN come home that evening and
walk into her apartment. At that time BEVERLY said it sounded like two people were walking up the
steps. The next day BEVERLY said she went upstairs to wake CARMEN up. BEVERLY spoke about
working and taking CARMEN to schoo!l in the morning. BEVERLY said when she walked upstairs, the
chain to CARMEN’s apartment was locked and she knocked on the door several times but no one
answered. BEVERLY said she was upset but then walked downstairs and JESSICA MILLER, who was
upstairs in the apartment, said to BEVERLY “you can come up now”. At this point BEVERLY said =~
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she went upstairs and when she walked into the living room she noticed CARMEN was kneeling down,
face down, on the ground with her head lying on a CD case. She said she walked up to CARMEN and
started shaking her but CARMEN was not waking up. BEVERLY said she pulled CARMEN back,
looked at her and at this point she felt very cold. BEVERLY said JESSICA then made the comment
that she’s dead. BEVERLY said she told JESSICA to stay with her and this is when she went and
called 911.

BEVERLY said she later called family and friends and told them what had happened. When people
started to come over, BEVERLY said she heard later, that a group of girls went Frisbee golfing and
then went out to the bars and everybody had a good time.

I spoke with BEVERLY about making the comment that CARMEN was having a hard time sleeping.
When asked why, BEVERLY said it was because of school and relationship issues. She spoke about
CARMEN being in a relationship with SARAH MARKSMAN at the time but indicated SARAH was
incarcerated at MTSO Jail. T asked if she knew if CARMEN was taking anything to help her sleep and
BEVERLY said not that she was aware of.

I then asked BEVERLY about medications she and her husband may have had in their apartment.
When asked if there were any medications that CARMEN could have taken, BEVERLY said she did
not believe so. When asked about her husband having medications, she did indicate he was on

at the time. When asked if he had to go to the clinic, she indicated yes and said
it was a prescription in pill form. I asked if she remembered how much her husband was prescribed at
the time and she recalled him taking one pill three or four times a day, but could not recall the strength.
When asked if she knew where her husband kept the medication, BEVERLY stated he usually kept it
on him. She also said he was prescribed one month at a time and indicated he was seeing

I asked BEVERLY about keeping an entire month’s worth of prescription on your body at all time.
BEVERLY spoke about her husband being an over the road truck driver at the time and keeping the
medication with him. I did ask the question if there was a possibility that CARMEN could have had
access to the pills and BEVERLY said he was very careful with them, and she did not believe there
was any possibility CARMEN could have gotten them. BEVERLY provided a cell phone number for
her husband, DANIEL, of 920-901-9411.

I then asked BEVERLY if she has heard anything about CHERYL HAUCKE talking about this
incident. BEVERLY provided me with some information but later stated this was information provided
to JUDY, and then later to her. The following information was given to me.

Initially BEVERLY said CHERYL HAUCKE called her and made the comment she was calling to
apologize for giving the drugs or methadone to CARMEN, and that she had died. BEVERLY said she
told CHERYL, well at least she was being honest with her, and CHERYL said she had to because it
was bothering her for a long time, and had said she can’t even tell her how bad she feels. BEVERLY
then said she went to JUDY and told her about this and she should tell the detectives. BEVERLY spoke
about JUDY being in _ at that time and being in a bad place. She also said JUDY made the
comment there is nothing that can bring CARMEN back. BEVERLY said she calied the detective and
told him about the phone call that was received. This was the point in the conversation when
BEVERLY actually realized JUDY had received this information and she, BEVERLY, had contacted
the detective. BEVERLY said the detective told her this information was hearsay and they would need




Case Number: 2005-00012593. ORI: Wi0360100. Page: 31 of 36

JUDY to come in and report it. This is when BEVERLY said JUDY was in ~and at a bad
place in her life.

I asked BEVERLY if she recalled when this happened, and she believed it was approximately one year
after CARMEN had passed.

When asked if there was anything else she could think of that may help out with the case, BEVERLY
said she was told CARMEN was over at CHERYL’s house and may have gotten something from
CHERYL on the evening she passed.

No additional information was gained and the interview was digitally recorded and downloaded to the
PD Server.

03/02/15: 1, Detective Trilling, made contact with JESSICA HILL, AKA: JESSICA MILLER. It should
be noted I had attempted since October of 2014 to speak with JESSICA but had been unsuccessful.
JESSICA agreed to meet with me at her residence of 510 Jackson St, Mishicot, WL

On this date of 03/02/15 at approximately1730 hours I met with JESSICA HILL at 510 Jackson St,
Mishicot, WI. JESSICA sat down with me and I spoke with her about the death investigation. The
interview was digitally recorded and downloaded to the PD Server. For a more detailed version of the
interview, please listen to the recording. The following information was gained.

JESSICA provided some general information such as her name, address, date of birth of 05/03/77, and
a phone number of 920-652-2085. When asked if she knew why I was there to speak with her,
JESSICA identified the interview as the investigation on CHERYL HAUCKE. I spoke with JESSICA
about the investigation being opened back up, and asked her if she had read the newspaper article that
was provided on this report. JESSICA said she did see the article and I explained to her some of the
things I had done up to this point. I told JESSICA 1 would like to speak with her about what happened
on that evening but also wanted to talk about the group of people she was hanging around with at the
time.

At that point JESSICA indicated approximately a year ago she was living in Two Rivers, WI when she
went over to a friend’s house by the name of JOHNNY LAFLASH. JESSICA said there were family
members over there and she was invited over. When she pulled up to the house, CHERYL HAUCKE
was at the residence and immediately walked up to her and made the comment “it’s been long times
since I’ve seen you”. JESSICA said one of the first things that came out of CHERYL HAUCKE’s
mouth was CHER YL asking JESSICA if she had any pills, or if she wanted to sell her any of her pills.
JESSICA said sorry to CHERYL, and said she doesn’t do that stuff and no she would not sell her any
pills. According to JESSICA, CHERYL s response was sorry and then made the comment “sorry what
I did to your friend. I shouldn’t have given her that pill”. At this point JESSICA told CHERYL to leave
her alone.

I did clarify with JESSICA when this was and she indicated it was somewhere around the summer of
2014 or maybe March or April of 2014. She did remember it was on Hawthorne St in Two Rivers and
again stated it was JOHNNY LAFLASH’s residence.

JESSICA spoke about leaving that residence and later in the day her sister called her and asked if she,
TINA, and CHERYL could come over to JESSICA’s residence. She said she told her sister “don’t ever
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bring CHERYL around to my house because of what she said to me”. JESSICA said she told her sister
what CHERYL had said to her at the residence earlier in the day. JESSICA said she later contacted
JENNIFER BROOKS and they talked a little bit about what CHERYL bad said. JENNIFER asked if it
was okay that she mention JESSICA’s name to the PD when they speak with her. JESSICA said she
was okay with that.

At this point I asked JESSICA what types of medication she is taking and she indicated she currently
takes and . When asked if there’s any other forms of medication she takes, she
said no, and spoke about being on these medications for approximately five years. When asked if she
was using any drugs in 2005 when CARMEN had passed away, she said no, she was not using any
drugs or any pills. I asked about her taking any methadone and she said she doesn’t take it and she
never did.

I asked JESSICA to repeat what she had told me earlier about being at LAFLASH’s residence
approximately a year ago. JESSICA again stated CHERYL HAUCKE had come up to her and made
the comment, something to the effect of “I haven’t seen you in a long time”. CHERYL then asked
JESSICA if she had any pills that she can get from her and JESSICA said no, and made the comment
“why would you think I would do that.” CHERYL’s response was “I’m sorry” and then made the
comment “well I’m sorry I gave that to CARMEN that night”. I did ask JESSICA if CHERYL
specifically said CARMEN’s name and she responded yes. JESSICA said this is when she decided to
call JENNIFER BROOKS several nights after this occurred. JESSICA then made the comment “we all
knew she gave it to her”.

I asked JESSICA if she knew what CHERYL had given her and she stated she knew CHERYL was
going to the . clinic and she would bring some home with her. When asked how she knew
this, JESSICA said because she was living right next door to CHERYL at the time. JESSICA spoke
about CHERYL’s boyfriend also passing away and she believed it had something to do with CHERYL
and her medications. At this point JESSICA said she believed it was methadone but she was not 100%
sure.

I asked JESSICA if anybody else heard the comment that CHER YL had made and she said she did not
know. JESSICA said everybody was talking and nobody made mention of it later. JESSICA said she
told her sister, ABBY, about the comment later but she does not know how much her sister remembers
because she was pretty intoxicated. She also said CHERYL was dating a person by the name of
SCOTT, last name unknown.

I asked JESSICA to tell me what was going on and who she was all hanging around with at that time.
JESSICA spoke about her, CARMEN, JENNIFER BROOKS, CHERYL HAUCKE, CHERYL KOTT,
SCOTT, TANYA SCHMIDT, SARAH MARKSMAN, and JUDY KINTGEN. JESSICA said it was
not a large group of people but the group of them would hang around. JESSICA did mention she was
living at 1208 S 18" St at the time which was a side-by-side house and CHERYL was living on the
other half.

I asked JESSICA to tell me what she knew about CARMEN’s drinking and drug use at the time. She
said CARMEN would drink every day, smoked a little bit of marijuana and popped some pills here and
there. She also said she knew CARMEN went over to CHERYL HAUCKE’s house to get some stuff.
When asked how she knew that, JESSICA spoke about CARMEN coming over to her residence and
then saying she was going over to CHERYL’s house for a little bit. CARMEN would be gone for a
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short amount of time and come back and it was very obvious she was on some type of drug. JESSICA
also stated she believed CARMEN was also taking some of her grandfather’s, DANIEL ESCHER,
medication. JESSICA believed CARMEN was stealing it from him and she identified it as what she
believed to be

I then asked JESSICA to tell me about the night CARMEN passed and what she remembers. JESSICA
said they were at her house and a group of them were going to play Frisbee golf. CARMEN wanted to
throw something into the dryer and then JESSICA spoke about grabbing a blanket. JESSICA said
CHERYL was home at the time and prior to them leaving, CARMEN said she would be right back and
then went over to CHERYL’s house. JESSICA spoke about CARMEN getting something because as
she was walking out to the car or towards them, she was putting something in her pocket. After that,
JESSICA said they went to play Frisbee golf and then they went out. When asked who she was with,
she identified herself, JENNIFER BROOKS, CARMEN BOUTWELL, and JUDY KINTGEN who
they met at Replay Bar. JESSICA said there was one other person but she could not remember her
name at that time. She said the last bar they were at was at the Replay Bar.

When asked how intoxicated she was, JESSICA said not until the end of the night and then she was
relatively intoxicated. JESSICA also said she remembers CARMEN and JUDY getting into a fight.
Initially she thought it was over meds but they later found out it was over a stolen purse or wallet.
During the course of the evening, they figured things out and the fight was done and over with.

JESSICA said at bar close she was out with CARMEN and it was just the two of them. They went back
to JENNIFER BROOKS’ residence and initially the door was locked but JENNIFER let them in.
JESSICA said they grabbed the case of beer they went over to CARMEN’s house. JESSICA spoke
about CARMEN being on the phone and CARMEN having a private conversation with somebody.
JESSICA remembers CARMEN walking into a separate room and then later turning up the radio.
JESSICA said she had one beer and then she fell asleep.

In the morning JESSICA said she woke up to CARMEN’s grandmother knocking on the door.
JESSICA said she probably walked right past CARMEN as she opened up the door for her
grandmother to come in. JESSICA said her grandmother asked where CARMEN was and her response
was she was sleeping. At this point they walked into the living room area and they both saw CARMEN
lying on the ground by the radio. She said her grandmother tried waking her up and they could tell she
was cold. JESSICA said she knew CARMEN had passed away and this is when they called the police.

I asked JESSICA if CARMEN had talked with her about what she was using and she said no. JESSICA
then said she doesn’t know anything other than what she told me and she had gotten methadone from
CHERYL. When asked if she knew this to be the truth, JESSICA said yes.

No additional information was gained and JESSICA was asked to call me if she heard anything else.

Detective Trilling/jls/03-04-15
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2005-00012593 TRILLING 3RD ADDITION

11-12-2015 I made numerous attempts to speak with JUDY KINTGEN about the case but was unable
to get ahold of her by phone or at her residence. I eventually made contact with CHERYL HAUCKE
and she agreed to come to the PD for an interview. CHERYL was brought back to interview room #3
where the interview was conducted. For a more detailed version of the interview please watch the audio
video recording. The following information was gained.

I received some general information from CHERYL and told she was not under arrest and I would not
be reading her the Miranda form. I then advised CHERYL that we reopened the CARMEN
BOUTWELL death investigation and this is what I wished to speak with her about. CHERLY
immediately started talking about JENNIFER BROOKS spreading lies about her and telling people
that, she, CHERYL is the one that killed CARMEN. When asked why she believed JENNIFER would
say something like this, she said it was because she ison . .. and JENNIFER is telling people
CHERYL gave it to CARMEN. CHERYL said she never gave anything to CARMEN.

At this point I told CHERYL that I wished to take a step back and asked her about her relationship with
CARMEN. CHERYL said she knew and met CARMEN through JENNIFER BROOKS and said she
only hung out with her 3-4 times. She spoke about CARMEN being with JENNIFER at her house and
also a time at a house party. CHERYL then said she remembered the night CARMEN passed and
stated CARMEN care over to her house and did some laundry. CHERYL then said CARMEN left after
the laundry was finished and the next morning, JENNIFER called her and said CARMEN had passed.
CHERYL said she heard several months later that JENNIFER was spreading rumors that CHERYL
was the one that gave her the drugs the night she passed.

At this point I spoke with CHERYL about what I knew historically about drug investigations in
Manitowoc Co. I also told her I knew that CARMEN had a substance abuse and alcohol problem. I also
spoke about what we knew about this case and additional information we had.

I then spoke with CHERYL about the case and asked her to tell me more about what she knows.
CHERYL again said she met CARMEN through JENNIFER and JESSICA. CHERYL said she did
party with these people at the time and this is when she met CARMEN. On the day before CARMEN
passed, CHERYL said CARMEN came over to her house and in the afternoon hours to do some
laundry. She said CARMEN lived about two blocks away and said JENNIFER lived next to her,
CHERYL. I asked her why CARMEN would come over to her house to do laundry. CHERYL believed
CARMEN may have liked her more intimately that she liked her back, or maybe it was because she
just wanted to hang out more. CHERYL said CARMEN was excited about going out that evening and
they talked while CARMEN did her laundry. She said CARMEN wanted her to come out that evening
with them but CHERYL didn’t want to. The next morning, JENNIFER called and told her CARMEN
had passed. CHERYL did speak about CARMEN having some beer at her house too but left it outside
because CHERYL was on probation.

I then asked CHERYL if she knew if CARMEN had used drugs at that time. CHERYL said she knew
CARMEN used ecstasy and alcohol and spoke about wanting to, but never trying the ecstasy.

I then spoke with CHERYL about her being on the methadone at that time and asked her how she was
prescribed it. CHERYL said she was going to the methadone clinic at the time and was taking it orally.
CHERYL said she was given one dose a day and they had to take it in front of the nurse. She said they

were given one take home dose on Saturdays to take on Sunday. (It should be noted this case was

opened on a Thursday morning). AT TR S
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At this point I spoke with CHERYL about the interviews that were conducted on this case over the
course of the last year. I spoke about speaking with JUDY WILSON, CARMEN’S mother. CHERYL
made the comment she recently ran into her but it was a coincidence. CHERYL said they had a casual
conversation and only spoke a little bit about CARMEN. I told CHERYL about what JUDY had said
happened at the meeting. CHERYL was told that she made some comments about being sorry or
that she contributed to CARMEN’S death. CHERYL said she does not remember anything like that
and then said she couldn’t have done that and wouldn’t have done that. CHERYL was referring to not
having methadone to give CARMEN. CHERYL also stated she didn’t give away or sell her
medications. I then spoke about the interview with JENNIFER. CHERYL was told that people said it
was common knowledge that CARMEN would get drugs from CHERYL. At this point CHERYL
spoke louder and said that was a lie, a blatant lie.

I then asked CHERYL if she remembered the trip to GB. CHERYL said she did and remembered
JUDY KINTGEN getting very drunk and passing out. I spoke about the accusations that she gave
JUDY some of her methadone and CHERYL said that never happened and it was a lie.

I them spoke about talking with CARMEN’S grandmother and how she heard CARMEN was getting
drugs from CHERYL. CHERYL said the group of JENNIFER and her friends didn’t like her and this
was not the truth. I also spoke about the interview with JESSICA HILL. This interview produced the
same information that CHERYL was providing drugs to CARMEN. I also spoke about the party in
Two Rivers that JESSICA mentioned. CHERYL said she remembered it but never made any of the
comments they are saying.

I reminded CHERYL about the investigation as a whole, the totality of the information we had received
and how a lot of it points to her giving something to CARMEN. When we spoke about this CHERYL
said she never gave anything to CARMEN. CHERYL continued to deny giving Carmen drugs or
methadone and at this point I asked CHERYL if she would be willing to participate in a CVSA.
CHERYL agreed but did ask me the question if she should get an attorney. CHERYL was advised I
cannot give legal advice and she agreed to proceed.

CHERYL and I spoke about how the CVSA works and we spoke about the questions being asked. The
relevant questions asked revolved around CHERYL providing CARMEN with any drugs in the days
prior to her death, or if she provided CARMEN with any methadone. When the CVSA was completed 1
observed deception in the results. I spoke with CHERYL about the results and she continued to deny
giving her anything. CHERYL then made the comment she did not wish to speak with me anymore and
wanted to go home.

I provided CHERYL a ride home and spoke with her about the case. I asked her to give me a call if she
wished to talk about it some more or provide me with any additional information. CHERYL did call
the next day and said she believed JUDY KINTGEN would be the one we should look at since she
believed JUDY had drugs at that time and may have been providing them to CARMEN. All recordings
were downloaded to the PD server and CVSA forms will be attached to the report

I will make additional efforts to speak with JUDY KINTGEN about this case.

Det. A. Trilling/043
Js/11-13-15
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2005-00012593 TRILLING 4TH ADDITION

11-09-2015 1, Detective Trilling, made contact with JUDY KINTGEN (PETERMAN) at 1712
Hamilton St. This was the address I was advised JUDY was now staying at. JUDY was advised of the
continued follow up on this case. JUDY said she heard about the follow up being done and wanted to
speak with me about the incident. JUDY said she was on her way out for an appointment but stated she
could speak with me on Tuesday 11-10-2015. JUDY was given a business card.

11-10-2015 I returned to 1712 Hamilton St in attempts to speak with JUDY. I spoke with PETER
BONK who stated JUDY was not there. When advised of the scheduled appointment, PETER said
JUDY does not live at this residence and she has only stopped over a few times. PETER said if he sees
JUDY he will pass along the information. I made numerous attempts to speak with JUDY and to call
any numbers I was provided but T was not able to ever schedule or meet with JUDY and speak with her
about the incident.

I was advised that CHERYL called during the month of January 2016 as I was off on FMLA. Upon
returning to work I made attempts to contact CHERYL and stop at her residence but she would not call
me back. CHERYL did leave one message on my work phone but it sounded like she may have been
intoxicated or using something else as her words were sturred and she just stated she didn’t provide
anything to CARMEN on the evening when she passed.

1 did speak with JUDY WILSON about the case when she was at the PD on another matter. JUDY was
advised that at this time we did not have any concrete information to pinpoint where CARMEN may
have gotten the medication. JUDY was aware the investigation pointed towards several people
including family that CARMEN may have stolen the medication from. JUDY was advised at this time
we would be closing the case pending any new information that may come in.

Det. A. Trilling/043
MAS 06-20-16/jls/06-23-16




On 11-03-05 I Detective Tech along with Detective Vogel responded to a reported death of CARMON
BOUTWELL. Upon arrival lead investigator Detective Randall Vogel mformed me to photograph the

scene and body and also to collect evidence.

Detective Tech and Detective Randall Vogel collected the following items as Officer Stone logged

them as evidence.

ITEM # DESCRIPTION LOCATION TIME COLLECTED BY
K-1  Liquid from Budweiser Glass Kitchen counter next to sink  10:02hrs. 798
K-2  Budweiser Glass ref. K-1 Kitchen counter next fo sink 10:03hrs. 798
K-3  Bush 120z Beer Can Kiichen counter next to sink  10:05hrs. 798
K-4  Liguid from K-3 Kiichen counter next to sink ~ 10:05hrs. 798
K-5  “Top” brand rolling papers & Tobacco Kiichen Table 10:07hrs. 798
K-6 Smoking Device (Glass) Kitchen Table 10:09hrs, 798
K-7  Ashtray & Contents Kitchen Table 10:10hrs. 798
K-8  Black Tri-fold Wallet Kitchen Table 10:12hrs. 798
K-9  Pill Bottle (Patricia Babich) Kitchen Counter 10:15hrs. 798
MBR  1-Pill / 2-1/2 pills / Smoking Device =~ Master Bedroom 10:19hrs. 798
L-1 Possible marijuana cigarettes Living Room End Table (5/W) 10:31hrs. 798
L-2  Black Zippered CD Case Living Room Coffee Table 10:37hrs. 798
L-3 2 Smoking Devices Living Room Coffee Table 13:32 674
L-3 Cellular telephone, Poss. Marijuana On floor by body 13:32 674

Cigarette, Carmex

Photographs were later downloaded and placed into the photo evidence database under this case

number. The evidence was placed into secure evidence under Evidence Tag # 30433

Detective J. Tech / 798
SSL/12-15-05/1s/12-15-05
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2005-00012593 TECH
On 11-03-05 I Detective Tech along with Detective Vogel responded to a reported death of CARMON

BOUTWELL. Upon arrival lead investigator Detective Randall Vogel informed me to photograph the scene and
body and also to collect evidence.

Print Date/Time: 01/05/2006 07:53

Detective Tech and Detective Randall Vogel collected the following items as Officer Stone logged them as

evidence.
ITEM# DESCRIPTION LOCATION TIME COLLECTED BY
K-1  Liquid from Budweiser Glass Kitchen counter next to sink  10:02hrs. 798
K-2  Budweiser Glass ref. K-1 Kitchen counter next to sink  10:03hrs. 798
. K-3  Bush 120z Beer Can Kitchen counter next to sink  10:05hrs. 798
K-4  Liquid from K-3 Kitchen counter next to sink  10:05hrs. 798
K-5 "Top" brand rolling papers & Tobacco  Kitchen Table 10:07hrs. 798
K-6 4 mokmg Dev1ce (Glass) Kitchen Table 10:09hrs. 798
: - Kitchen Table 10:10khrs. 798 A A Tl
Kitchen Table 10:12hrs. 798 3 coac Cle
- Patricia Babich) Kitchen Counter 10:15hrs. 798
MBR 1 P111 /2- 1/2 pills / Smoking Device Master Bedroom 10:15hrs. 798
Living Room End Table (S/W)  10:31hrs. 798
Living Room Coffee Table 10:37hrs. 798 % oo (Ob
Living Room Coffee Table 13:32 674
9ss. Marjjuana  On floor by body 13:32 674 7 oGl

Photographs were later downloaded and placed into the photo evidence database under this case number. The
evidence was placed into secure evidence under Evidence Tag # 30433

Detective J. Tech / 798
,S L/12-15-05/1s/12- 15’@\
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2005—00012593 VOGEL 1ST ADDITION
11/09/05: 1 have been attempting to make contact with JUDY PETERMAN with negative results. I, Detective

R. Vogel, did make telephonic contact with STEVEN J. PETERMAN this afternoon. STEVEN PETERMAN
informed me that JUDY PETERMAN works at Tower Tech until approximately 4:00 PM.

I, Detective R. Vogel, made telephonic contact with JUDY PETERMAN and arrangements were made that [
would interview her tomorrow, 11/10/05.

Arrangéments were also made with Metro Drug Detective Trilling to interview JAMIE HAYES regarding her
prescription found at the JENNIFER BROOKS' apartment as JAMIE HAYES is now incarcerated in the MTSO
Jail.

—

Further investigation will follow.
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